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ماجرای قرارداد ۴۰۰ میلیونی 
»قاسم پور«! 

ایسنا: کامران قاسم پور دارنده مدال طلای 
کشتی آزاد جهان، پس از حضور در رقابت های 
جهانی نروژ، قرارداد خود را با تیم صنایع 
مازندران با سرمربیگری رضا یزدانی برای حضور 
در لیگ برتر کشتی آزاد امضا کرد.  قاسم پور برای 
پیوستن به تیم صنایع قراردادی را به مبلغ ۴۰۰ 
میلیون تومان امضا کرد و نکته جالب اینکه، 
مسئولان تیم صنایع برای احترام هرچه بیشتر 
به این کشتی گیر و حفظ جایگاه او، کل مبلغ 
۴۰۰ میلیون تومان را در زمان امضای قرارداد 
و پیش از حضور وی در رقابت های لیگ، به این 
کشتی گیر ملی پوش پرداخت کردند. قاسم پور 
می بایست در تمامی کشتی های دوررفت و 
برگشت و مرحله نهایی لیگ، در صورت خواست 
کادرفنی، برای تیم صنایع به میدان برود اما  رضا 
یزدانی در طول ۶ مبارزه رفت و برگشت لیگ در 
مرحله گروهی، تنها در ۲ مبارزه آسان، قاسم پور 
را به میدان فرستاد تا از این کشتی گیر در بهترین 
شرایط برای مراحل نهایی استفاده کند. اما در 
شرایطی که زمان زیادی تا برگزاری مرحله نهایی 
لیگ کشتی آزاد باقی نمانده، قاسم پور به یکباره 
از مصدومیت خود در جریان تمرین در باشگاه 
جویبار خبر داد و اعلام کرده بنا بر نظر پزشکان 
به علت آسیب دیدگی نمی تواند در مرحله نهایی 
برای تیم صنایع به میدان برود! البته مسئولان 
تیم صنایع هیچ قطعیتی نسبت به مصدومیت 
قاسم پور ندارند و با اتفاقات رخ داده، مسئولان 
این تیم به شدت ناراحت هستند. شنیده می شود 
مسئولان تیم صنایع قصد دارند از او به کمیته 

انضباطی فدراسیون کشتی شکایت کنند.

خارجازمستطیلسبز

 توپ طلا  باید 
برای »لواندوفسکی« باشد 

اولیور کان تاکید کرد که باید توپ طلا به 
روبرت لواندوفسکی مهاجم بایرن مونیخ برسد. 
مراسم توپ طلای فوتبال جهان دوشنبه 
برگزار می شود تا سرنوشت برنده این جایزه 
ارزشمند مشخص شود. رابرت لواندوفسکی، 
مهاجم بایرن مونیخ، همچنان با نمایش های 
قوی خود همگان را تحت تاثیر قرار می دهد. 
برای اولیور.کان، مهاجم لهستانی جدی ترین 
مدعی کسب جایزه معتبر توپ طلا است. کان 
گفت: اگر لواندوفسکی این جایزه را نبرد عمیقا 
ناامید خواهم شد. هیچکس بیش از او لیاقت آن 
را ندارد. کان در سخنرانی خود از لواندوفسکی 
تمجید کرد و افزود: او با ۴۱ گل، رکوردی را 
در فصل گذشته ثبت کرد. او بهترین بازیکن 

جهان است..

دیدگــــــاه
برنامه ریزی طولانی  برای »والیبال«

والیبال ایران در آسیا حرف برای گفتن دارد و سال هاست 
که در والیبال ایران در قاره کهن پیشتاز است و همیشه در 
مسابقات مختلف قهرمان بوده، بنابراین به نظر من این هدف 
دور از دسترس نیست، البته ژاپن رقیب سنتی و دیرینه والیبال 
ایران است که در چند سال اخیر پیشرفت زیادی داشته اما 
با این وجود همچنان والیبال ایران جزو مدعیان محسوب 
می شود. البته تیم ملی به سمت جوانگرایی رفته و برخی 
ستاره های والیبال ایران از حضور در تیم ملی خداحافظی 
کرده اند اما با این کار، کار سختی نیست و شدنی خواهد بود. 
اما قرارگرفتن در جمع چهار تیم برتر جهان و المپیک نیازمند 
یک برنامه ریزی مدون و طولانی مدت دارد به طوری که تیم ملی 
والیبال کشورمان حتی یک روز را از دست ندهد و با تمام توان 
برای حضور در المپیک ۲۰۲۴ پاریس تلاش کند. البته واقعیت 
این است که تیم های دیگر هم با قدرت تلاش می کنند و کار 
سختی است رسیدن به این هدف. ضمن اینکه رئیس فدراسیون 
والیبال در گام نخست اهداف این فدراسیون هم قول داده بود که 
تیم ملی در جمع چهار تیم برتر جهان و المپیک قرار بگیرد اما 
دیدیم که در میدان المپیک، تیم ملی نتایج بسیار ضعیفی کسب 
کرد. ضمن اینکه در تیم ملی هم تغییر نسل رخ داده و رسیدن به 
این اهداف در سطح جهان و المپیک با توجه به فاصله ای که بین 
بازیکنان جوان و باتجربه وجود دارد بسیار است و کار را سخت تر 
می کند. البته بازیکنان سایر کشورها هم پا به سن گذاشته اند و 
در ترکیب تیم های دیگر هم جوانگرایی صورت گرفته است. اما 
همانطور که گفتم برای رسیدن به این اهداف باید برنامه ریزی 
درستی صورت بگیرد. یک بازنگری روی شرایط فعلی والیبال 
ایران باید انجام شود. دلایلی که باعث شد فدراسیون والیبال 
در گام اول به  اهداف خود نرسد آسیب شناسی شود. من این 
موارد را در فدراسیون والیبال ندیدم و به همین خاطر معتقدم 
این کار دشواری های زیادی دارد. البته فکر می کنم شرایط در 
کشور ما به گونه ای است که هر کس بیشتر وعده دهد، مردم 
بیشتر می پسندند و به سمت او می روند. متاسفانه این فرهنگ 
در ایران جا نیفتاده که مدیرانی که وعده می دهند چقدر آنها 
را عملیاتی می کنند. این امری انکارناپذیر است که والیبال ما 
رشد کرده اما نباید این واقعیت را پنهان کنیم که به چیزهایی 
که خواستیم نرسیدیم. ما هم به عنوان عضوی از جامعه والیبال از 
شرایط شکایت کردیم و گل مند بودیم اما سودی نداشت. وقتی 
هم گوش  شنوایی وجود نداشته باشد فکر می کنم انتقاد نکنیم 
بهتر باشد. ما از خانواده والیبال هستیم و دلمان به حال این 
رشته می سوزد. اگر والیبال نتایج خوبی کسب کند ما خوشحال 
می شویم و از باخت تیم هم ناراحت می شویم. در شرایط 
فعلی دلخوشی مردم ورزش است که در رشته های مختلف 
با پیروزی هایی که کسب می کنند شادی برای آنها به ارمغان 
بیاورد. والیبال هم بعداز فوتبال پرطرفدارترین رشته ورزشی 
است. با این حال به نظرم مردم باید در مورد آن قضاوت کنند. من 
به عنوان کسی که از خانواده والیبال هستم و دلم برای این رشته 
می سوزد، انتقادهایی را مطرح کردم اما به مذاق آقایان خوش 
نیامد. انتقادهای ما به این معنی نیست که والیبال یا فدراسیون 

را دوست نداشته باشیم.  

تیم استقلال در هفته ششم لیگ برتر مقابل 
تیم گل گهر متوقف شد. محمد نوری پیشکسوت 
استقلال در خصوص وضعیت شاگردان مجیدی 

صحبت کرد. 
 عملکرد استقلال را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 استقلال مقابل گل گهر عملکرد چندان خوبی 
نداشت و بازبکنات خوب بازب نکردند و برنامه ای 
برای حملات طراحی نشده بود. نبود دو بازیکن 
خارجی استقلال یامگا و ژستد کاملا محسوس 
بود. قبل از بازی هم حاشیه های برای تیم ایجاد 
شده بود که تمرکز بازیکنان و کادر فنی را به هم 

ریخت.
 شاگردان مجیدی مقابل گل گهر متوقف 

شدند!
به نظر من بازی با گل گهر ضعیف ترین بازی 
استقلال بود، گل گهر توانست مالکیت بیشتری 
روی توپ داشته باشد و بازیکنان تعویضی استقلال 
هم در حد و اندازه تیم ظاهر نشدند. به نظرم 
استقلال در این بازی مثل همیشه نبود و باید 
تیم برای بازی بعدی برنامه ریزی دقیق تری 

داشته باشد.
 در مورد اتفاقات داوری چه نظری دارید؟

 من فکر می کنم داوری بیشتر از هر زمان 
دیگری به استقلال ضربه می زند و این تیم دچار 
آشفتگی می شود. در کشورهای درجه سوم هم از 
تکنولوژی کمک داور استفاده می کنند تا بتوانند 
صحنه ها را ببینند. اشتباهات داوری در این چند 
وقت اخیر بیشتر سمت استقلال بوده و از همین 
موضوع ضربه خورده است. تیم استقلال به همراه 
کادرفنی اش قبل از این بازی برنامه ریزی دقیق را 
انجام داده بودند اما متاسفانه اتفاقاتی افتاد که کل 
برنامه ریزی تیم را به هم ریخت و من هم اگر جای 

مجیدی بودم عصبانی می شدم.
 عملکرد بازیکنان خارجی استقلال 

چگونه بوده؟
 به نظر من باید زمان تعیین تعیین شود تا 
عیار بازیکنان خارجی استقلال مشخص شود 
یامگا و ژستد هنوز نتوانسته انتظارات را برآورده 
کنند و به جز سه گلی که یامگا زد چیزی از او 
ندیدیم. بازیکنان داخلی هم من فکر می کنم 
ارسلان مطهری امسال کمی افت داشته است. 
با این حال معتقدم جای بازیساز کاملا در تیم 
مشهود است و استقلال باید چنین بازیکنی را 

جذب کند. 

گفــتوگــو
محمد  نوری: 
 من هم جای 

 »مجیدی« بودم 
عصبانی می شدم!

خـــبر

     رکورد بیرو 
علیرضا بیرانوند دروازه بان بوآویستا به خاطر پرتاب   
دست 61 متر و 66 سانتی متری اش در بازی بین تیم های 
ایران و کره جنوبی در 20 مهر 1395 در مرحله انتخابی 
جام جهانی 2018 روسیه، گواهینامه مربوط به این رکورد 

را از مسؤلان گینس دریافت کرد.

     پیام
اسطوره فوتبال برزیل به مناسبت سالگرد درگذشت 
مارادونا پیامی منتشر کرد. پله در اولین سالگرد مرگ 
دیگومارادونا به او ادای احترام کرد. پله با انتشار تصویری 
از در آغوش گرفتن او نوشت: یک سال بدون دیگو. 

دوستی برای همیشه.

            بازگشت 88
سیامک نعمتی هافبک- مدافع شماره 88 پرسپولیس 
که به دلیل مصدومیت در بازی با آلومینیوم سه بازی 
تیمش برابر گل گهر، مس و صنعت نفت را از دست داد، 
حالا به نظر می رسد به وضعیت مطلوبی رسیده و می تواند 

کارگشا باشد.

ت
شــ

سنو
عک

ایسنا: هفته پنجم لیگ برتر فوتسال زنان با پیروزی 
صدرنشینان گروه های اول و دوم به پایان رسید. هفته پنجم 
لیگ برتر فوتسال زنان دیروز )جمعه( با انجام دیدارهای گروه 
اول و دوم به پایان رسید. در گروه اول این مسابقات، پالایش 
نفت آبادان که مدافع عنوان قهرمانی است با پنچ گل پویندگان 
فجرشیراز را شکست داد و ۱۳ امتیازی شد تا همچنان در 
صدرجدول رده بندی این گروه باقی بماند. در گروه دوم هم نصر 
فردیس مقابل هیات فوتبال اصفهان جشنواره گل به راه انداخت 
و ۹ بر یک به پیروزی رسید. علاوه بر این شاگردان نیلوفر اردلان 
در پیکان هم با ۶ گل پارس آرا را شکست دادند. دراین گروه 
پیکان تهران با ۱۵ امتیاز صدرنشین است و نصر فردیس هم 
با ۱۰ امتیاز در جایگاه دوم جدول رده بندی قرار دارد. تیم های 
فرهان ملارد و کیمیای اسفراین از گروه اول و دوم استراحت 

داشتند.

 سرمربی تاتنهام از عملکرد شاگردانش مقابل مورای 
اسلوونی در لیگ کنفرانس اروپا به شدت انتقاد کرد. آنتونیو 
کونته اظهارداشت: شکست بدی متحمل شدیم. از لحاظ فنی، 
تاکتیکی و ذهنی ضعیف بودیم و می دانیم کارهای زیادی پیش رو 
داریم. در دوره ای دشوار هستیم و برای پیشرفت به صبر نیاز 
داریم. برای دومین مرتبه متوالی ۱۰ نفره شدیم و  از اتفاقی که 
افتاد، راضی نیستم. وی تاتنهام را تیمی بسیار جوان توصیف 
کرد و بیان داشت: این جزئیات است که نتیجه را رقم می زند و 
حالا باید کار کنیم. پس از سه هفته و نیم، تازه شرایط را درک 
می کنم و به نظرم در شرایط ساده ای نیستیم. تاتنهام اکنون 
سطح چندان بالایی ندارد و فاصله قابل توجهی با تیم های بزرگ 
انگلیس داریم. نباید از این موضوع بترسیم و باید پیشرفت کنیم. 
پیروزی همیشه مهم است، اما باید ببینید آماده بردن هستید یا 

خیر. سرمربی تاتنهام با بیان اینکه می خواهد 
زمان رسیدن به اطمینان خود از پیروزی 

تیمش را کاهش دهد، تصریح کرد: من 
در هر بازی می خواهم پیروز شوم. 
بازیکنانم نیز باید همین شرایط را 
داشته باشند. من جادوگر نیستم. 
پس از سه هفته بازیکنانی دیدم 
که می خواهند تلاش کنند و تعهد 
دارند، اما گاهی این تلاش و تعهد 

کافی نیـــــست. باشگاه 
مشـکل داشـــت 

و تصمیم گرفت 
شرایط را تغییر 
دهد. بـه همین 
خاطر من اینجا 
هستم و اشتیاق 

کارکردن دارم.

فوتبالداخلی

بینالملل

محمدترکاشوند
کارشناس والیبال  

نیما نکیسا:

»پرسپولیس« راحت می تواند به شرایط قبلی برگردد
دروازه بان اسبق پرسپولیس گفت:   این تیم 
نشان داد خیلی راحت می تواند از وضعیت قبلی 

به شرایط عادی اش بازگردد.
 برد مقابل صنعت 

بر  یک  برتری  خصوص  در  نکیسا  نیما 
صفر پرسپولیس مقابل صنعت نفت آبادان 
اظهارداشت: پرسپولیس مقابل صنعت نفت 
عملکرد خیلی خوبی داشت و یکی از از روزهای 
بسیار خوبش را نشان داد. خط هافبک و مدافعان 
تیم خیلی خوب کار کردند و این موضوع نشان 
می دهد پرسپولیس خیلی راحت می تواند از 
وضعیت قبلی به شرایط عادی اش بازگردد. 
البته صنعت نفت هم عملکرد خوبی در این دیدار 
داشت و به علیرضا منصوریان و بازیکنان جوانش 
تبریک می گویم. وی افزود: خوبی کار این است 
که پرسپولیس در ابتدای فصل دچار افول شد و 
بازیکنان فرصت دارند در ادامه فصل خود را به 
شرایط عادی بازگردانند. البته نباید این موضوع 
را فراموش کرد پرسپولیس در روزی نفت آبادان 
را شکست داد که اشتباهات داوری هم علیه این 
تیم بود. یک پنالتی و گل سالم پرسپولیس را 
نگرفتند. می دانم عزیزی خادم در تلاش است 

سیستم VAR زودتر به کشورمان بیاید اما تا 
وقتی چنین سیستمی نداشته باشیم اشتباهات 

غیرعمد داوری به این شکل پیش می آید.
 حضور تماشاگران 

دروازه بان پیشین پرسپولیس درباره بازگشت 
تماشاگران به ورزشگاه تصریح کرد:  این موضوع 
می تواند برای همه فوتبال ایران لذت بخش 
باشد. اگر تماشاگر ایرانی در ورزشگاه نباشد، روح 
ورزش و فوتبالیست های مان گرفته می شود. 
خیلی از بازگشت طرفداران پرسپولیس به 
ورزشگاه خوشحال هستم؛ اما به یک دلیل هم 
ناراحت هستم. وزیر بهداشت و وزیر ورزش 
نسبت به رعایت نشدن پروتکل های بهداشتی 
و فاصله گذاری اجتماعی در زمان حضور 
تماشاگران در ورزشگاه گلایه هایی مطرح کردند 
که خوب نیست. با وجود واکسینه شدن بسیاری 
از مردم، همچنان هیچکس مصون از بیماری 
کرونا نیست. نکیسا در مورد اینکه در جریان 
بازی پرسپولیس و صنعت نفت نحوه حضور 
هواداران در ورزشگاه وضعیت بهتری نسبت به 
دیدار استقلال و نساجی داشت، توضیح داد: این 
موضوع را قبول دارم اما مشکلات هنوز برطرف 

نشده است. شرایط بازهم می توانست بهتر باشد. 
ماموران نیروی انتظامی و افرادی که در کانون 
هواداران باشگاه هستند خیلی می توانند به 
بهترشدن شرایط حضور تماشاگران در ورزشگاه 

کمک کنند. 
 ماجرای یحیی و وزیر 

پیشکسوت تیم پرسپولیس در مورد 
واکنش وزیر ورزش وجوانان نسبت 

به صحبت های یحیی گل محمدی 
تکلیف  تعیین  خصوص  در 
مدیریت باشگاه پرسپولیس افزود: 

وقتی باشگاه سیستمی هدفمند 
و مدیریتی مشخص داشته باشد 

بازیکن و کادرفنی هم می داند 
مدیرعاملش چه کسی است 
و در ایــن شرایط مدیریت 
تطبیق  تیـــم  با  باشگاه 
بیشتری دارد. اکنــــون 
می بینـــیم وزیــرورزش 
برای مدیریت استقلال 
فردی بسیار کاربلد مثل 
مصطفـــی آجورلـو را 

به کار گرفت. از طرفی این روزها می بینم؛ مجید 
صدری عاشقانه برای پرسپولیس کارکرده و 
تمام تلاشش را برای بهبود وضعیت تیم به کار 

می گیرد.
 وضعیت مدیریتی 

نکیسا در خصوص اینکه مشخص نشدن 
تکلیف مجید صدری در باشگاه پرسپولیس 
اثرات خوبی برای مدیریت وی و بازیکنان و 
کادرفنی نخواهد داشت، پاسخ داد: نظر یحیی 
گل محمدی کاملا درست است زیرا بازیکن و 
مربی باید بدانند با چه کسی در مدیریت باشگاه 
طرف هستند. سجادی هم در سیاست های 
کلان مدیریتی برای خودش زمان خریده 
تا به گزینه نهایی برای مدیریت در 
مجید  برسد.  پرسپولیس  باشگاه 
صدری می تواند به عنوان مدیرعامل 
انتخاب  پرسپولیس 
شود. شنیدم خیلی 
مواقع از جـــیب  
هزینه های تـیم را 
تامین مــی کند. 
وی فـــردی 
بی حـاشیه، 
کم حرف و 
اهل عمـل 

بود.

سرمربی تیم فوتبال استقلال به اظهارات مسئولان سازمان 
لیگ واکنش نشان داد. و گفت: جالب است آقای درودگر از 
آبروی باشگاه ها در آسیا می گویند اما یادشان رفته که همین 
سه ماه قبل تیم استقلال مجبور شد با الهلال در ورزشگاه 
آزادی بازی نکند. فرهاد مجیدی ادامه داد: آیا آن موقع کسی 
نگران هواداران استقلال نبود؟ تیم من در خاک عربستان 
به عنوان تیم اول صعود کرد اما آقایان در فدراسیون و سازمان 
لیگ یک الهلال را نتوانستند به تهران بیاورند، آن وقت از 
احترام به حقوق باشگاه ها می گویند؟ بدتر اینکه ما حتی 

در دوبی هم نتوانستیم در حضور تماشاگران با الهلال بازی 
کنیم! در حالی که لیگ امارات در همان مقطع با تماشاگر 
برگزار می شد، رقیبان ما آنقدر قابلیت داشتند که بازی را در 
دوبی بدون تماشاگر کنند! آن وقت آقای درودگر می گوید که 
الهلال با چهار قهرمانی پرافتخارترین تیم آسیاست. معلوم 
است با این میزان از عرضه و لیاقت؛ الهلال باید قهرمان بشود. 
آقایان چرا سه ماه قبل به فکر آبروی استقلال و فوتبال ایران 
نبودند؟! سرمربی استقلال درباره بحث تبلیغات محیطی و 
موضوع محرومیت بازیکنان خارجی تیم استقلال در بازی با 

گل گهر تاکیدکرد: می شنوم که بعضی از مسئولان فدراسیون 
و سازمان لیگ طوری حرف می زنند که انگار من جدا از باشگاه 
هستم و دنبال یارگیری هستند. این آقایان بدانند که تبلیغات 
محیطی تازه گام اول ماست. قدم بعدی حق محتوای تصویری 
باشگاه استقلال است. کاش باشگاه زودتر مقابل این حق 
طبیعی هم ایستادگی کند. از آقای آجورلو و بنده تا تک تک 
هواداران استقلال در سراسر دنیا، برای حقوق مسلم این 
باشگاه با کسی تعارف و شوخی نداریم. برداشت من از مناظره 
و صحبت ها این است که آقایان دنبال لجبازی با استقلال 
هستند. آقایان حرفه ای پاسخ بدهند که حق پخش تلویزیونی 
چه شد؟ درباره اتفاق بازی با گل گهر هم باید بگویم که قطعا 
غیر از انگیزه انتقام گیری بر سر تبلیغات محیطی، اصرار 

دوستشان هم پشت این ماجرا وجود داشته است.

فرهاد مجیدی:

قدم بعدی ما حق پخش محتوای تصویری است

آرمان ملی: در حالی که برای قطعی شدن حضور 
تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی ۲۰۲۲ تنها سه 
امتیاز موردنیاز است، در صورتی که مجلس شورای 
اسلامی اساسنامه فدراسیون فوتبال را تایید نکند؛ 
روزهای خوبی در انتظار فوتبال ایران نیست و کام 

شیرین اهالی فوتبال تلخ خواهد شد. 
 گام های قبلی 

روز ۲۲ آبان سال ۱۳۹۹ فیفا با ارسال نامه ای به 
دبیر کل وقت فدراسیون فوتبال ایران روند برگزاری 
مجمع عمومی، اساسنامه جدید و قوانین انتخاباتی 
فدراسیون  عمومی  مجمع  در  تصویب  جهت 
فوتبال را تایید کرد. بعداز ماه ها معطلی، در تاریخ 
هشتم آذرماه سال قبل، بالاخره مجمع عمومی 
فدراسیون فوتبال با تایید اساسنامه جدید از سوی 
فیفا آغاز شد تا اعضای مجمع نظر خود را درباره 
اصلاحات جدید این اساسنامه اعلام کنند. این 
مجمع به علت محدودیت های مربوط به شیوع 
کرونا برای نخستین بار به صورت مجازی برگزار 
شد. پیش از شروع رسمی مجمع توسط دبیرکل 
فدراسیون فوتبال به عنوان دبیر مجمع، مسعود 
سلطانی فر و محمد علی نژاد، وزیر و معان وزیر در 
سالن حضور یافتند تا مجمع را به صورت مجازی 
برگزاری کنند. به هرحال اولین مصوبه این مجمع 

اصلاحات اساسنامه مورد تایید قرار گرفت. 
 مخاطره

۲8 آبانماه حسین شریفی سخنگوی فدراسیون 
فوتبال گفت: اولویت دارترین بحث فدراسیون فوتبال 
در حال حاضر بحث اساسنامه است. ضرب الاجل 
اساسنامه )از سوی فیفا( برای اسفندماه جدی است. 
شریفی افزود: اردیبهشت ماه ماده ای به تصویب 
دولت رسید و به مجلس رفت که الان باید به تصویب 
برسد. اساسنامه جدید کمیته ملی المپیک در 
مجلس مورد تصویب قرار گرفت. امیدوارم درباره 
فدراسیون فوتبال هم این حساسیت بیشتر شود 
و این موضوع دیده بشود. وی خاطرنشان کرد: 
فدراسیون فوتبال می تواند به مخاطره بیفتد. داریم 
سریع ترین صعود به جام جهانی فوتبال را تجربه 
می کنیم. اینکه در آستانه جام جهانی چنین بحرانی 
دامن فوتبال را بگیرد خوب نیست و فدراسیون 

مسئولیتی را قبول نمی کند. دولت قبل به درستی 
تعهداتی را پذیرفته و نیاز داریم مجلس این همراهی 

ویژه را داشته باشد.
 درخواست

خداداد افشاریان رئیس کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال و عضو هیات رئیسه فدراسیون روز سی ام 
آبانماه گفت: از مجلس  یک خواهش دوستانه و 
صمیمانه و از جنس ملت داریم، اشراف دارید که 
اسفند سال گذشته که انتخابات فدراسیون فوتبال 
را داشتیم و فیفا آن را مربوط به یک موضوع خاص 
کرد موقعی که اساسنامه را بعداز چالش های فراوان 
اصلاح کردیم اساسنامه به فینال رسید مجمع 
فدراسیون فوتبال آن را مصوب کرد و در فیفا نیز 
اساسنامه مصوب شد و در نهایت برگشت اما آنها 
پرانتزی برای فدراسیون فوتبال بازکردند که این 
مصوبه هم از دولت و هم از مجلس شما باید رای 
و تاییدیه بگیرد. اساسنامه برای تاییدیه به دولت 
قبلی و وقت رفت و آنها گفتند ربطی به ما ندارد و 
هر چیزی را مجمع مصوب کرده گویی ما مصوب 
کرده ایم بعد برای تاییدیه به مجلس شورای اسلامی 
رفت اما با وجود اینکه اساسنامه خیلی وقت پیش 
به مجلس رفته هنوز در خصوص آن اظهارنظر 
نکرده اند وضعیت خطرناک شده و تا دو ماه دیگر 
بیشتر وقت باقی نمانده و به هر صورت روزهای بسیار 

سختی برای فوتبال کشور در پیش داریم. حیف 
است که فوتبال ما اکنون در اوج باشد و داعیه دار 
حضور در جام جهانی باشیم اما خطر ما را تهدید کند. 
قابل توجه نمایندگان محترم مجلس که تنها بند اول 
اساسنامه نیاز به تاییدیه دارد و بقیه بندها کلیاتی 
است که چندان مشکلی ندارد زیرا عمومی هستند.

 موضع رئیس کمیته فوتبال 
رحیم زارع، رئیس کمیته فوتبال و فوتسال 
تصویب  خصوص  در  اسلامی  شورای  مجلس 
اساسنامه فدراسیون فوتبال گفت: قبل از اینکه 
انتخابات سال ۹۹ برگزار شود، یکسری موارد بر 
اساسنامه مطرح شده بود که خوشبختانه فیفا با 
تایید اساسنامه به فدراسیون فوتبال مهلت داد 
تا آن را به تصویب برساند. به عنوان یک شهروند 
و عضو مجلس تمام تلاش خود را به کار می گیرم 
با  فوتبال که منطبق  اساسنامه فدراسیون  تا 
ضوابط و قوانین بین المللی است، تصویب شود. 
وی ضمن درخواست از رئیس و همکاران خود در 
مجلس شورای اسلامی به جهت تصویب اساسنامه 
فدراسیون فوتبال در ادامه بیان کرد: در بازه زمانی 
حساسی که تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی 
در پیش روی خود دارد، باید شرایط به گونه ای 
فراهم شود که فدراسیون فوتبال با چالش مواجه 
نشود. همانطور که می دانید فدراسیون فوتبال طی 

چند ماه اخیر عملکرد مطلوبی را از خود به جای 
گذاشته و در بخش تیم های نیز نتایج درخشانی 
کسب کرده است. رئیس کمیته فوتبال و فوتسال 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به راحت ترین 
صعود تیم ملی فوتبال به جام جهانی، صعود تیم ملی 
فوتبال بانوان به جام ملت های آسیا برای اولین بار، 
استعدادیابی بی نظیر در بخش فوتبال پایه بیان 
داشت: این فدراسیون با برنامه ریزی و فعالیت های 
مسمتری که در دستور کاری خود قرار داده، تاکنون 
عملکرد درخشانی از خود به جای گذاشته و برای 
اولین بار تیم ملی فوتبال ایران بدون دغدغه به 
جام جهانی صعود کرده است. این امر نشان می دهد 
که فوتبال دنیا در مقابل ایران و برنامه ریزی که 
انجام داده، تعظیم خواهند کرد. وی افزود: تمام 
سعی و تلاش خود را به کار می گیریم تا اساسنامه به 
تصویب نمایندگان محترم مجلس برسد. همانطور 
که می دانید تیم ملی فوتبال ایران متعلق به مردم 
عزیزمان است. ما در کنار تیم ملی فوتبال ایران 
هستیم. موفقیت خواسته مردم ایران است و برای 
موفقیت نباید بگذاریم فدراسیون با چالشی از لحاظ 
اساسنامه مواجه شود. زارع در ادامه ضمن تشکر 
از مسئولان فدراسیون فوتبال به جهت حمایت از 
تیم های ملی در میادین مختلف افزود: از مسئولان 
فدراسیون فوتبال کمال تشکر را دارم. افتخارآفرینی 
تیم های ملی در این برهه 8 ماهه بی سابقه بوده است. 
به عنوان عضوی از مجلس و رئیس کمیته فوتبال و 
فوتبال ساحلی در سه دوره ای که فعالیت داشته ام، 
شاهد عملکرد فدراسیون فوتبال و تیم های ملی 
بوده ام. اکنون تیم ملی فوتبال افتخارآفرینی کرده 
و باعث شده پرچم ایران در آسیا به اهتزاز درآید و 
در جام جهانی نیز به راحتی حضور یابد. ما در انتظار 
نتایج خوب از تیم ملی فوتبال هستیم. وی در پایان 
گفت: از هیات رئیسه محترم مجلس می خواهم 
با توجه به فرصت اندک باقیمانده، هر چه زودتر 
تصویب اساسنامه فدراسیون فوتبال را در دستور 
کاری خود قرار داده و این کار را به دقیقه ۹۰ موکول 
نکنند. نباید بگذاریم تیم ملی دچار تهدید و چالش 
شود. معتقدم اگر کسی در این زمینه کوتاهی کند 

باید خودش پاسخگوی ملت شریف ایران باشد.

»بهارستان« کام اهالی فوتبال را تلخ نکند! 

اساسنامه فدراسیون فوتبال در انتظار تصویب مجلس


